

# HX-2400B全自动厨房用纸设备

|      |                      |
|------|----------------------|
| 产品名称 | HX-2400B全自动厨房用纸设备    |
| 公司名称 | 泉州市华讯机械制造有限公司        |
| 价格   | .00/个                |
| 规格参数 | 品牌:华讯<br>型号:HX-2400B |
| 公司地址 | 泉州市鲤城区金龙街道古店社区汽配街3号  |
| 联系电话 | 13459566445          |

## 产品详情

|      |   |    |           |
|------|---|----|-----------|
| 品牌   | 华讯  | 型号 | HX-2400B  |
| 产品用途 | 1-3色水墨印刷系统印刷各种精美的图案、商标，具有印花清晰鲜艳、套印准确、高速运转平稳 |    | 全自动厨房用纸设备 |
| 类型   | 自动  |    |           |

hx-2400b全自动厨房用纸设备

full-automatic kitchen towel machine

( hx-1092/1575/2200/2300/2400/2600/2800b )

本设备采用先进的plc电脑编程技术、变频调速、触摸式人机界面操作系统，采用最新的上胶复合技术，胶量均匀。可配备1-3色水墨印刷系统印刷各种精美的图案、商标，具有印花清晰鲜艳、套印准确、高速运转平稳的优点。

主要特点：

人机对话操控，生产参数操作使用触摸屏。断纸自动停机。自动修边、喷胶、实现国外流行的修边粘尾技术。采用先进的编程技术，成品在复卷过程中实现先紧后松多级不同的松紧度，解决成品因长时间储存纸芯松离的现象无级调速放卷，保证放卷平稳原纸气动上架，断料检测自动停机高精度螺旋软刀，4刀打孔噪音低，打孔更加清晰，气动控制，引纸方便压花系统钢对钢、钢对胶、钢对羊毛辊针对不同花形可选施胶复合：在生产厨房用纸时，对已压花的凸面进行上胶，使二层纸粘在一起，提高吸水性设置前后点动开关等多种人性化装置使操作更简便、更安全。

this equipment has been integrated with the internationally advanced plc technology, variable speed adjustment, and

touch button more menu type lcd screen operation control panel. it adopts newly designed glue applicator unit. it makes the gluing more equality.can add 1-3 colors water ink printing system for printing diversified fine pattern, brand, with characters of clear and bright printing, exact overprint, high speed and stable running.

main features :

- 1.man-machine conversation operation control,production pararmeter operation adopts touch screen.automatically stop machine when paper breaks.
2. automatic trim margin, spray glue, realizing the technology of internationally-popular trimming margin and sealing tail.
3. advanced programmable control technology. the winding profiles can be tight at the beginning of winding, and then getting loose, to avoid the problems that the cores are loose from the rolls after long time storage.
- 4.stepless speed adjustment for unwinding roll, to ensure a stable unwinding roll.
- 5.pneumaticjumbo roll loading, automatic detection of paper break, and machine stop automatically.
6. with high precision screwy perforation knife. with 4 perforation blades to make clear perforating, low noise. pneumatic control, easy to guide the paper.
7. embossing system adpot steel roller to steel roller, steel roller to rubber roller, steel roller to wool roller, can be selected.
8. glue applying unit:when producing kitchen paper,apply glue on embossed convexity to make 2 layers of paper stick together, enhance water absorption.
9. set frontal and back inching switch,etc humanization device to make operation simpler and safer.

主要技术参数 :

(以2400b钢对钢点对点双色印刷机型为例)

设备功率 : 11.2kw

(不含彩印烘干装置)生产速度 : 120-180m/min成品直径 : 130mm打孔间距 : 110-150mm

(其他规格需定制)原纸宽度 : 2400mm原纸直径 : 1200mm(其他规格请指定)原纸纸芯直径 : 3(76mm)(其他规格请指定)所需气压 : 0.5~0.8mpa(客户自备)设备重量 : 约7t设备外形尺寸(长\*宽\*高) : 9.5\*3\*2m

main technical parameter:

2400b(steel roller to steel roller, point to point, 2 colors printing) as model

- 1.equipment power: 11.2kw (color printing and drying device excluded);
- 2.production speed: 120-180m/min;
- 3.final product diameter: 130mm;

4.punching line distance: 110-150mm (other size can be customized);

5.jumbo roll width: 2400mm;

6.jumbo roll diameter: 1200mm (other size can be customized);

7.paper core diameter of the jumbo roll: 3 ( 76mm)(other size can be customized);

8.air pressure requirement: 0.5~0.8mpa (supply from customer);

9.equipment weight: about 7 ton;

10.equipment overall size(l × w × h):9.5 × 3 × 2m.